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نباید اجازه دهند چنین اتفاقی رخ دهد ولی اگر کسی در اتوبوس خوابش برد را نمیتوان کاری کرد. برخی از شهرستانها به

تهران میآیند و در اتوبوس میخوابند.

مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران؛ 

مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران در حاشیه جلسه این شورا گفت:

باید دولت بودجه 5 هزار میلیاردی اختصاص یافته به مترو را در نظر گیرد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از خبرآنلاین، او ادامه داد:

بعید میدانم در بودجه 1401 در مجلس و دولت این قضیه محقق شود البته ما تلاش میکنیم که آن را به دست آوریم البته
سخت است چرا که نمیخواهند سقف بودجه را تغییر دهند.

وی در پاسخ به این پرسش که آیا امکان بازنگری بودجه 1401 وجود دارد گفت:

دولت و مجلس در تلاش هستند که سقف بودجه را حفظ کنند برای همین کار ما سخت شده البته ممکن است مجلس تدابیر
دیگری از جاهای دیگر بیندیشد و کمکهای به مترو افزایش یابد چرا که بودجه مترو به نظر ما از بودجه بسیاری از دستگاههای

دیگر واجبتر است.

رئیس شورای شهر تهران درباره حضور زاکانی در هیأت دولت گفت:

حضور ایشان در هیأت دولت مؤثر بوده و بسیاری از موضوعات دفاع شده و اصلاحات زیادی نیز صورت گرفته است و
انشاءاالله بقیه اصلاحات مورد نیاز که مرتبط با بودجه شهر تهران است به سرانجام خواهد رسید.

چمران در پاسخ به پرسشی درباره ماجرای اتوبوسخوابی در تهران گفت:

این مبحث حاشیهای است البته نباید اجازه دهند چنین اتفاقی رخ دهد ولی اگر کسی در اتوبوس خوابش برد را نمیتوان کاری
کرد. این قضیه مشترک به راهنمایی و رانندگی و شهرداری برمیگردد. برخی از مردم از شهرستانها به تهران میآیند و برای

اینکه شب جای خواب داشته باشند در اتوبوس میخوابند که باید این قضیه ساماندهی شود.

[1] شورای شهربرچسب ها: 
[2] فقر

[3] بودجه
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